



TSR

— REAL ESTATE —

M
MIDTOWN

WELCOME TO MIDTOWN

مرحباً بكم في ميدتاون

يوفر لكم ميدتاون فرصة سكن فريدة من نوعها. حيث تجتمع خبرة البناء والتطوير مع الحرفة المعمارية. هذا المجمع المتكامل يحمل بصمة (ديار) حيث يضم مجمعاً سكنياً، ومجموعة من وسائل الراحة والخدمات المختارة بعناية، ومجموعة من المتاجر والمطاعم، بالإضافة إلى المسطحات الخضراء، وكل ذلك ضمن مساحة تقارب ٥ ملايين قدم مربع.



Where development expertise meets architectural mastery, Midtown welcomes you to a unique living experience. This signature township by Deyaar hosts a residential complex with an array of thoughtful amenities, retail services and dining options. Resting along the beautifully landscaped piazza, these amenities are spread over a sprawling 5 million square feet of development.



تستقبلكم أفنان ديستركت في وسط مجمع ميدتاون، في أبنيتها السبعة المذهلة، والتي تنبض بمستوى حياة متميز، حيث صممت أفنان لتلبي جميع متطلبات الحياة العصرية عبر منازل مصممة بعناية ومساحات خضراء وملعب كرة سلة، ومسبح وغيرها الكثير، احجز منزلك الآن ليكون كل يوم تعيشه فيه ذكرى مميزة.



Afnan District, a slice of paradise in the heart of Midtown, welcomes you to seven magnificent buildings boasting the finest of lifestyle options. With beautifully designed homes, open lawns, a basketball court, swimming pool and more, Afnan District is designed to suit all your lifestyle needs. So book your home today and make every day, a day to remember.





تستقبلكم دانية ديستركت في وسط مجمع ميدتاون، في أبنيتها الستة المذهلة، والتي تنبض بمستوى حياة متميز، حيث صممت دانية لتلبي جميع متطلبات الحياة العصرية عبر منازل مصممة بعناية، مسطحات خضراء، ملعب كرة سلة، ملعب تنس وغيرها الكثير، احجز منزلك الآن ليكون كل يوم تعيشه فيه ذكرى مميزة.

Dania District, a slice of paradise in the heart of Midtown, welcomes you to six magnificent buildings boasting the finest of lifestyle options. With beautifully designed homes, open lawns, a basketball court, tennis courts and more, Dania District is designed to suit all your lifestyle needs. So book your home today and make every day, a day to remember.





TSR

— REAL ESTATE —

+97150 373 1898, info@tsr-realestate.com
www.tsr-realestate.com